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Onsøy Rotaryklubb 
Distrikt 2260 

 

 

 

 

Protokoll fra årsmøte i Onsøy Rotary Klubb 
Elingaard Herregård 24.10.18 

 

 
Sak 1. Godkjenne innkalling og saksliste 

  

Vedtak: 

 

 Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

Sak 2. Velge ordstyrer, referent samt 2 representanter til å underskrive protokollen 

  

Vedtak: 

 

 Som ordstyrer ble Knut Bastøe valgt 

 Som referent ble Jostein Gjerløv valgt 

 For undertegning av protokollen ble Finn Alexandersen og Berit Westby valgt 

 

Sak 3. Årsrapporter 

  

Årsmøte godkjente styrets og klubbens arbeid med henvisning til siste avholdte Club 

Assembly. For øvrig ingen kommentarer. 

 

Sak 4. Regnskap 

 

Regnskapet for 2017/18 ble kort presentert av kasserer Kai Marthinsen. Underskuddet 

skyldtes i all vesentlighet klubbens jubileumsfest. Regnskapet er godkjent av revisor. 

Regnskapet ble godkjent av årsmøtet. 

 

Sak 5. Budsjett 

 

Budsjettet ble kort presentert av kasserer Kai Marthinsen. Budsjettet balanserte uten 

bruk av fondsmidler. 

 

Det ble gjort følgende vedtak: 

 

 Øremerkede midler for eldre (kr 3.354,46) skulle benyttes til oppmerksomhet i 

form av blomster til gamle medlemmer og til etterlatte etter medlemmer. 

 Fondet skulle holdes avskilt fra driftsregnskapet ved en egen konto eller i en 

egen konto i regnskapet 

 

http://onsoy.rotary.no/
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Sak 6. Valg 

 

Valgkomiteens innstilling ble presentert av Lise Bjørland Frydenberg, som medlem i 

valgkomiteen. Forslaget til årsmøtet lå som følger: 

 

 President (valgt våren 2018)   Tord Tveter Christiansen 

 Past president (president 2018/19  Knut Bastøe 

 President elect (nominee)   Arne Jermestad 

 Sekretær     Jostein Gjerløv 

 Kasserer     Kai Marthinsen 

 Klubbmester     Johannes Mangersnes 

 CICO      Finn-Olaf Berg 

 

 Revisor     Helge Larsen 

 

Det kom innsigelser fra Finn-Olaf Berg som mente CICO for Rotaryåret 2019/20 burde være 

Knut Bastøe. Bastøe hadde ingen motforestillinger 

 

Vedtak: 

 

Årsmøte fulgte valgkomiteens forslag med unntak av forslaget til CICO hvor Knut Bastøe ble 

valgt sammen med sin funksjon som past president. 

 

Sak 7. Innkomne forslag 

 

 Det er innkommet 2 forslag, begge fra styret. Forslagene er som følger: 

 

 7.1 Vedtekter for fondet 

 7.2 Ekstraordinære inntekter 

 

7.1 Vedtekter for fondet: 

 

 Vedtak: 

 

Vedtektene for fondet skal være vedlegg til klubbens vedtekter. Fondet skal stå på 

egen konto eller egen konto i regnskapet. 

Når klubben finner det passende kan disse vedtektene endres 

 

7.2 Ekstraordinære inntekter: 

 

Styrets forslag ble fremlagt av ordstyrer og går i korte trekk ut på at ekstraordinære 

inntekter i form av auksjoner, lotterier, gaver etc skal i sin helhet legges til fondet. 

Unntatt er direkte øremerkede gaver. Alle medlemmer og prosjekter kan søke midler 

etter vedtektene som ble besluttet på dette årsmøte i sak 7.1. 
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Etter en diskusjon ble følgende vedtatt: 

 

 Alle ekstraordinære inntekter skal tillegges fondet og det enkelte medlem eller 

prosjekt kan søke midler etter vedtektene for fondet. Dersom et medlem eller 

prosjekt ønsker å iverksette aktivitet (eks vinlotteri) hvor overskuddet skal gå 

til et bestemt prosjekt skal ansvarlig i prosjektet på forhånd søke styret om 

godkjennelse. 

 

Det har høsten 2018 blitt omtalt 2 vinlotterier hvor overskuddet skal gå til 

«Kenyaprosjektet». Dette ble gjort før vedtektene ble vedtatt og før ekstraordinære 

inntekter ble diskutert. 

 

Årsmøtet fattet følgende beslutning: 

 

 Vinlotteri 24.10.18 skal overskuddet i sin helhet gå til «Kenyaprosjektet» 

 Vinlotteri 28.11.18 skal overskuddet i sin helhet gå til «Kenyaprosjektet» 

 

Sak 8 Avslutning 

 

 Ordstyrer avsluttet årsmøtet kl 20:15 og takket for fremmøte 

 

 

 

 

 

 

 

 

       ……….………………..      ………………………… 

           Finn Alexandersen      Berit Westby 

 

 

 

 


